

تعبير عن مدينتي بالانجليزي

I love the city in which I live, where everything I need is available, and this is the case in the capital, which is a center for all services and companies. What I like most about my city is that all my relatives live there, where we meet almost every weekend. I also like the mild weather in my city, which is Hot in the summer and tends to be cold in the winter.

أحب المدينة التي أعيش بها، حيث يتوفر فيها كل شيء أحتاجه، وهذا هو حال العاصمة التي تكون مركزاً لجميع الخدمات والشركات، أكثر ما يعجبني في مدينتي أن جميع أقاربي يعيشون بها حيث نلتقي في كل نهاية أسبوع تقريباً، كما يعجبني الطقس المعتدل في مدينتي والذي يكون حار صيفاً ويميل إلى البرودة في الشتاء.

تعبير عن مدينتي بالانجليزي قصير

My city is a wonderful and very big city. I am still discovering places that I have not visited yet in this wonderful city. My city contains important archaeological monuments, charming entertainment places, and many commercial complexes. Across the country, it also contains the largest amount of population density.

مدينتي هي مدينة رائعة وكبيرة جداً، لا زلت حتى اليوم أكتشف أماكن لم أزرها بعد في هذه المدينة الرائعة، تحتوي مدينتي على معالم أثرية هامة وأماكن ترفيهية ساحرة، والعديد من المجمعات التجارية، يقصد العديد من أبناء هذا الوطن مدينتي لقوة مستشفياتها ولأنها المدينة الأهم اقتصادياً في ربوع الوطن، كما أنها تحتوي على أكبر قدر من الكثافة السكانية.

تعبير عن مدينتي بالانجليزي بالعناصر

A person is proud of his city, as it is the place in which he lives and interacts with its residents and is served by its various institutions. The idea of a city is an idea that goes beyond the neighborhood or street in which we live to include a wider geographical area that includes a large number of people, and this is what I like most about my city.

I started to get to know my city more when I was in school, as we used to go on tours to get to know the most important landmarks in it, then I accompanied my friends to go to many important sites in my city such as tourist, heritage and entertainment sites, and all of this made me proud and more proud of my city that I adore, and even more love Whenever I describe it to a relative who is traveling or a friend from another city, I get to know him through social networking sites.

One of the most beautiful features that distinguishes my city from others is that it is very well organized, and has everything that its inhabitants might need, which makes it a place that we will miss if we travel far from it, until we finally return to its land among the good people of this city.

يفتخر الإنسان في مدينته حيث أنها المكان الذي يعيش فيه ويتفاعل مع سكانه وتخدمه مؤسساته المختلفة، وفكرة المدينة هي فكرة تتجاوز الحي أو الشارع الذي نسكن فيه لتشمل بقعة جغرافية أوسع تضم عدد كبير من الناس، وهذا أكثر ما يعجبني في مدينتي.

بدأت أتعرف على مدينتي أكثر وأنا في المدرسة، حيث كنا نخرج في جولات للتعرف على أهم المعالم فيها، ثم رافقت أصدقائي في الذهاب إلى العديد من المواقع الهامة في مدينتي كالمواقع السياحية والتراثية والترفيهية، وكل هذا جعلني أفتخر وأعتز أكثر

بمدينتي التي أعشقها، بل وأزداد حبًا لها كلما وصفتها لقريب مسافر أو صديق من مدينة أخرى أتعرف إليه عبر مواقع التواصل الاجتماعي.

من أجمل السمات التي تميز مدينتي عن غيرها هو أنها منظمة بشكل جيد جدًا، وفيها كل ما قد يحتاجه سكانها، ما يجعلها مكان نفقده إذا سافرنا وابتعدنا عنها، حتى نعود إلى أرضها أخيرًا وسط أبناء هذه المدينة الطيبون.

تعبير عن مدينتي بالانجليزي مترجم

The city is a very big place that we love because it carries childhood pictures and our memories with the people dearest to our hearts. We live in the city, so the heart becomes familiar with it and the soul loves it. We find that the more we grow up in it, the more we become like it and it becomes like us. I walked narrowly through the streets of my city, which restores a smile to me and restores confidence.

المدينة هي مكان كبير جدًا نحبه لأنه يحمل صور الطفولة وذكرياتنا مع أعلى الناس على قلوبنا، نعيش في المدينة فيألفها القلب وتعشقها الروح، ونجد أننا كلما كبرنا فيها أكثر كلما أصبحنا نشبهها وأصبحت تشبهنا، وهذا هو تفاعل الإنسان مع مدينته وسكانها وجميع ما فيها، فكلما شعرت بضيق مشيت في شوارع مدينتي التي ترد إلي الابتسامة وترجع لي الثقة.